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Interpelacja 

 

w sprawie: budowy progu zwalniającego i ograniczenia prędkości przy ul. Bema  

 

 Na prośbę mieszkańców z ulicy Bema 2, 4, 6, 8, 12 i 14 zwracam się o ograniczenie prędkości do 
40 km/h na tej ulicy, a także o montaż progu zwalniającego na przejściu dla pieszych na wysokości bloku 
przy ul. Bema 8 połączonego z blokiem przy ul. Pułaskiego 2 (przejście na przeciw apteki). 
 Mieszkańcy w/w bloków ze względu na bliską lokalizację z jezdnią narażeni są na duży hałas 
spowodowany sporym natężeniem ruchu na tej ulicy, po której cały czas przejeżdżają samochody 
osobowe, ciężarowe oraz motocykle. Kierowcy rozwijają duże nieprzepisowe prędkości i powodują 
wysoki poziom hałasu, co dręczy mieszkańców i uniemożliwia otwieranie okien.  
 Dodatkowym argumentem jest coraz większy problem poruszania się pieszych przez przejście 
przy ulicy Bema 8 połączonej z blokiem przy ul. Pułaskiego 2 (na rogu znajduje się apteka), przez przejście 
to porusza się dużo osób dorosłych i starszych, chcących dotrzeć do lekarza czy apteki. Przejściem tym  
przechodzą codziennie dzieci uczęszczające do szkół podstawowych i szkół średnich w Zambrowie. 
Problem z przejściem przez jezdnię narasta wraz z rozwojem osiedla przy ulicach Bema, Pułaskiego 
i Kosseckiego. 

W celu zapewnienia mieszkańcom godnych warunków proszę o podjęcie działań mających na 
celu budowę na przejściu dla pieszych progu zwalniającego w miejscu wyżej wymienionym, a tym samym 
ograniczenie prędkości przy ul. Bema od ronda im. Zesłańców Sybiru do ronda Książąt Mazowieckich. 
Zapewni to bezpieczeństwo i spokój zarówno dla dzieci jak i wszystkich mieszkańców. 
 Proszę o potraktowanie niniejszej interpelacji, jako wniosku dotyczącego ujęcia go do budżetu na 
rok 2020. 

 Jednocześnie proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 
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